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Zprávy našeho školního zpravodaje... 

Uzávěrka 13.6.2011 Příští číslo cca: 09/2011     Červenec - Srpen  2011 

Prázdniny začínají, škola však zahálet nebude. 
 

S koncem školního roku opustí lavice naší školy další ročník „páťáků“ a na jejich 

místa po prázdninách usednou noví žáci. Tentokrát jich však bude víc než 
v jiných letech.                                                                                                    

Hlavní funkcí školy je vzdělávat, ale neméně důležité je též poslání  společenské. 

Ve škole je největší možnost poznat své vrstevníky, něco s nimi prožít a vytvořit 
si silný a opravdový vztah k prostoru svého dětství. Pro většinu z nás tak vzniká 

pevná vazba, kterou si neseme v srdci po celý život a která nás zavazuje 

k citlivému a odpovědnému přístupu ke svému okolí.  Bez těchto silných vnitř-

ních vazeb obec ztrácí svůj původní význam  a stává se pouhým sídlištěm. Aby 
obec umožnila naplnění tohoto poslání,  přikročila k rozšíření školy o novou třídu.  

Ve stávající budově není už žádné rozšíření možné, je proto nutné realizovat roz-

šíření přístavbou pavilonu na zahradě. Byl vybrán návrh Ing. arch. Křivinky, který 

vidíte na náčrtu. 



AKTUÁLNÍ INFORMACE 
 

 Svoz PDO (čtrnáctidenní) - 8.7., 22.7., 5.8., 19.8., 2.9.2011 

 Předpokládaný termín veřejného jednání zastupitelstva obce je dne ……. 

 Praktický lékař MUDr. Pospíšil Lukáš oznamuje, ţe z důvodu dovolené 

dne 1.7. a 4.7.2011 neordinuje. Dne 7.7. a 8.7.2011 ordinuje pouze pro 

akutní stavy. Od 11.7. - 15.7.2011 - dovolená. Od 8.8. do 12.8.2011 - 

dovolená. V době dovolených budou zástupy upřesněny. 

 M ě s t s k ý   ú ř a d   K u ř i m  oznamuje, ţe v pondělí 4. 7. 2011 bude  
z důvodu dovolené uzavřen.Ve čtvrtek 7. 7. 2011 bude náhradní úřední den 

v době od 7:30 hod. – 15:00 hod., přestávka 11:30 hod. – 12:30 hod.. 

 Ekodvůr bude z důvodu čerpání dovolené uzavřen od 20.8 do 27.8.2011. 
 Sběr velkoobjemového odpadu (např. nábytek, matrace, koberce, lakova-

né desky a dřevo, autosedačky …. ) bude probíhat v sobotu 9.7.2011 v 

ekodvoře. Odběr ostatního odpadu bude omezen. 
 Ekodvůr sděluje občanům, ţe elektrospotřebiče (např. zářivky, monočlán-

ky, autobaterie ….) lze odevzdávat ve sběrném dvoře průběţně. Velkoob-

jemový odpad lze odevzdávat pouze v den vyhlášení sběru !! 

 Zubní lékařka MUDr. Růţičková oznamuje, ţe z důvodu dovolené neordi-
nuje od 21.7.– 5.8.2011. Zastupuje MUDr. Pětová, Poliklinika Kuřim,  v 

Po, Út, Čt, Pá vţdy v dopoledních hodinách, ve St ordinuje od 12.00 hod.. 

 

Z OBECNÍ KRONIKY 

 

Rok 1961: Začátek roku byl důvodem k ohlédnutí za prací Sboru pro občanské 

záleţitosti v minulém roce. Členové Sboru nezapomínali na významná jubilea 
našich občanů, ke kterým přicházeli s blahopřáním, připravovali vítání nových 

občánků do ţivota a starali se o slavnostní průběh všech obřadů souvisejících s 

činností matriky v rámci matričního obvodu. Jen sňatků bylo v naší obřadní síni 
uzavřeno 21, přivítáno bylo 15 narozených dětí. Program pro jednotlivé slavnostní 

události byl připravován ve spolupráci s národní školou a pionýrskou organizací. 

Zástupce Sboru měl také krátké smuteční projevy na 12 pohřbech místních obča-
nů, z toho 9 v brněnském krematoriu. Dopoledne 16.ledna došlo k nehodě traktoru 

JZD, kdyţ při vyváţení mrvy na Plástkách dostal smyk a převrátil se přes mez. 

Rychlou pomoc po havárii poskytli hasiči s autojeřábem a  sluţba, která odvezla 

zraněného traktoristu do brněnské nemocnice. 
 Kulturní večer k MDŢ uspořádala v březnu v sokolovně Osvětová beseda s 

Výborem ţen. Hudební pořad z díla Dvořáka, Čajkovského a Mozarta uvedli br-

něnští konzervatoristé, zpívala členka brněnské opery J. Chlubná. V  kulturním 
pořadu vystoupili také pionýři z národní školy a místní recitační a pěvecký sou-

bor.Poděkování ţenám za jejich obětavou práci vyslovil ředitel školy R. Sudický. 

V jarních měsících finišují práce na dokončení stavby rozhledny. Dokončují se 
omítky, zábradlí a nátěry ţelezných konstrukcí.  

 
 

 

 

 

Výběr akcí, kterých se zúčastnila naše škola 
 

15.4.2011 Den Země - sbírání odpadků 

19.4.2011 Fotbalový turnaj škol, okrsek - 3. místo 

 6.5.2011 Vybíjená, okrsek - 1. místo 
14.5.2011 Taneční soutěţ - 

Josefský klíč - 2. a 3. místo 

  3.5.2011 Výlet do Prahy V. 

třídy 
15.5.2011 Kamínek pro ško-

lu 

20.5.2011 Branný závod Ma-
ják - Kuřim - 1. a 2. místo 

13.5.2011 Škola v přírodě - 

80 cyklistů 
 

 

 

 
 

 
Ředitelka ZŠ Lelekovice 

oznamuje, ţe na dny 1. a 2. 

září 2011 vyhlašuje: 

 ŘEDITELSKÉ VOLNO.  
Školní rok v Lelekovicích 

bude zahájen v pondělí 

5.září  
 

 

 
 

 

 

Zastupitelé obce, zaměstnanci obecního úřadu, kolektiv ZŠ a MŠ se školní ku-
chyní přejí všem příjemné prožití dovolených, dětem krásné prázdniny plné 

nezapomenutelných zážitků a načerpání energie pro nový školní rok. 



Krajský úřad Jihomoravského kraje zve občany na akci pořádanou  Městskou 
policií Brno. Akce bude zaměřena na získávání dobrovolníků z řad absolven-

tů projektu SENIOR AKADEMIE, jedná se zde o aktivní seniory, kteří chtějí 

pracovat jako dobrovolníci. Pokud by měli občané ve Vaší obci zájem o prá-

ci dobrovolníků (doprovod k lékaři apod.), mají zde moţnost domluvit si pří-
padnou spolupráci. 

Stručné informace: 

•Akce proběhne dne 2. 9. 2011 v areálu Sportovního klubu policie   
(KOMETA), vedle koupaliště Riviéra. 

•Branně vzdělávací seminář je absolventským studijním programem a je sou-

částí projektu SENIOR AKADEMIE. 
•Pozváni na něj budou všichni absolventi pěti ročníků akademie, coţ obnáší 

téměř 600 osob. 

•Odhadujeme, ţe pozvání příjme cca 200 aţ 300 aktivních seniorů. 

•Branně vzdělávací seminář bude tematicky orientován na získání absolventů 
studijních programů k dobrovolnické činnosti v neziskových organizacích, 

domovech pro seniory, léčebnách pro dlouhodobě nemocné, hospicích  a dal-

ších sociálních nebo humanitárních sluţbách. 
•Součástí branně vzdělávacího semináře bude i prezentace projektu 

„Územář“, kde budou absolventům představeni stráţníci s územní odpověd-

ností, kteří vykonávají sluţbu v okrsku, kde absolventi ţijí – počítáme s vý-
měnou zkušeností a dohodnutí si vzájemné pomoci při řešení problémů v da-

ném okrsku (ulici). 

•Na místě bude funkční polní kuchyně z depozitáře Technického muzea a pro 

všechny účastníky semináře bude připravený „Stráţníkův guláš“. 
•Prezentace jednotlivých subjektů bude formou informačních stánků na volné 

ploše (postačí stolky s obsluhou a informačními materiály). Očekáváme pre-

zentaci činnosti ale zejména moţnosti uplatnění dobrovolníků z řad aktivních 
seniorů. 

•Pokusíme se zajistit i ukázky z činnosti sdruţení při výcviku slepeckých  

nebo asistenčních psů a další podobné prezentace. 

Pro bliţší informace se obracejte přímo na organizátora pana Luboslava Fialu 
Odbor prevence 

Městská policie Brno 

Zelný trh č. 13 
Brno 602 00 

Tel: 548 210 035, 774 20 50 88 

E-mail: luboslav.fiala@mpb.cz 
www.mpb.cz 

Do Lelekovic také přijel 10. března štáb ČS televize. Na rozhledně natočil 
krátkou reportáţ o její výstavbě pro televizní noviny.  

     V předvečer 1.máje uspořádal Výbor ţen při MNV s TJ Sokol v sokolov-

ně májovou veselici, v rámci které byla i výstava módních výrobků našich 

ţen z kurzu šití. Součástí zábavy byl také kulturní program sestavený z ope-
retních árií, tanců a veselých scének, v němţ vystoupili členové divadelního 

souboru a ţákyně TJ Sokol. Rovněţ účinkovaly naše dvě hudby za řízení J. 

Fojtla a O. Mádera. Zdařilého večera se zúčastnilo na 400 občanů. Výnos byl 
věnován Sboru pro občanské záleţitosti. Následující den se sešlo na návsi 

přes 600 občanů včetně mládeţe, aby oslavili Svátek práce. V průvodě odešli 

s  dechové hudby J. Fojtla do Kuřimi, kde se konala vlastní oslava. Doplněk: 
Mnozí občané pravidelně se zúčastňující oslav Svátku práce měli již dříve 

výhrady k účasti na oslavě v Kuřimi. Proto v České využili k dopravě vlak a 

jiné prostředky a značná část se vrátila domů. Ostatní včetně školní mládeže 

s učiteli se  sešli v Kuřimi, kde byl organizován průvod k TOS Kuřim. Tam se 
také konala oslava. 

 V neděli 14.května předala TJ Sokol slavnostně veřejnosti rozhlednu 

na Babím lomě. Byla vybudována za podpory okolních podniků, ale hlavně 
velkou obětavostí brigádníků z řad místních občanů, členů TJ Sokol i občanů 

z okolních vesnic, kteří na její stavbě odpracovali přes 6000 hodin. Ale nej-

větší zásluhu má hlavní organizátor MUDr. Rudolf Albrecht, který na stavbě 
odpracoval přes 700 hodin. U slavnostního předání byli zástupci KV ČSTV, 

NV města Brna a ONV Brno-venkov. Ve svých projevech poděkovali 

všem,kteří se na její stavbě podíleli. Po slavnostním otevření rozhledny se 

oslava přenesla pod hřeben Babího lomu k Lavkám, kde pořadatelé vytvořili 
hezké prostředí pro mnoho účastníků. Nechybělo dobré občerstvení a k dobré 

pohodě přispěla i lelekovická dechová hudba. Kdo měl zájem mohl vyuţít 

také taneční parket poloţený členy TJ Sokol, coţ mnozí turisté vyuţili. Do-
datek: Letošní 50. výročí od předání rozhledny veřejnosti obec připomněla 

Dnem Ponávky, který byl zakončen na rozhledně, kde účastníci obdrželi 

„vrcholové pivo“ a také pamětní razítko Obecního úřadu. Rozhledna je nyní 

majetkem obce a OÚ ji velmi dobře udržuje. 
 Od jarního úklidu obce prováděného občany 19. března se hromada 

ţelezného šrotu dočkala odvozu do Sběrných surovin jejími pracovníky kon-

cem května. A to ještě aţ po kritickém článku v deníku Rovnost. Jinak halda 
šrotu umístěná na návsi vedle transformátoru „slouţila“ jako dekorace při 

všech květnových oslavách. JZD dokončilo a zprovoznilo vepřín. V porodně 

je umístěno 30 prasnic, 49 vepřů na výkrm, 60 selat a 1 plemeník. Kvůli chy-
bějícímu sacímu koši a 4 m trubek OSP Brno-venkov i přes urgence nedo-

končil zapojení vodovodu a tak druţstevníci musejí potřebnou vodu stále do-

váţet.            Chlup Zdeněk-kronikář 



          Poděkování 
Jak ten čas letí, dětí uţ nám jdou do školy. Ve školce strávily čtyři roky! 

Začátky v mladším oddělení nebyly zrovna lehké, trpělivost a spolupráce 

učitelek připravila děti na následující léta. Ve starším oddělení velice oceňu-

jeme předškolní přípravu, která zaujala snad většinu dětí. Váţené paní uči-

telky! Za trpělivost, nácvik, tanečky, hry, čtení a komunikaci s dětmi, které 
trávily většinu času pod vaším vedením, děkujeme! Maminky předškoláků 

Děkujeme lelekovickým hasičům za příjemné proţití sobotního odpoledne 

plného her, soutěţí a překvapení. Přejeme hodně elánu do jejich náročné 
práce.                               Vychovatelky a děti z Dětského domova Vranov 

Dne 29.5.2011 proběhl na našem náměstí Bleší trh.Prodejem „nepotřebných 

věcí“ jsme vydělali 5.350 Kč,- jimiţ opět podpoříme rekonstrukci historicky 

cenných varhan v místním kostelíku.K ţivému obchodnímu ruchu hrála pře-
krásně cimbálová muzika Kvapilka. Proţili jsme několik pěkných hodin 

lidské sounáleţitosti.                             Děkuji všem A.P. 

Zpráva o činnosti JSDH obce Lelekovice za první pololetí roku 2011 

  
Váţení spoluobčané,  

dovolte, abych vás na tomto místě seznámil s vlastní činností jednotky poţární 
ochrany. V průběhu prvního pololetí roku 2011 jsme zasahovali u šesti poţárů. 

Dva poţáry byly likvidovány v obci Česká, jeden v obci Vranov a tři zásahy pro-

běhly v obci Lelekovice. Všechny zásahy byly hasiči provedeny na profesionální 
úrovni a v nadstandardních časových limitech, ale ani přes tyto skutečnosti se 

nepodařilo zabránit tragické události poţáru rodinného domku v Lelekovicích. 

Jako kaţdý rok byli lelekovští hasiči povoláni k zajištění poţárního dozoru a 

bezpečnosti návštěvníků Technického muzea Brno při příleţitosti brněnské mu-
zejní noci. Z další činnosti naší jednotky nesmíme opomenout pomoc při zorga-

nizování jiţ druhého ročníku dětského dne s názvem "Hasiči nejen dětem" a ve-

černí hasičské zábavy. Z loňského dětského dne se začalo postupně vytvářet sou-
těţní druţstvo "mladých" a nadějných hasičů, které se jiţ několikrát zúčastnilo 

závodů v poţárním sportu. Podrobnosti o dětském dnu, včetně fotogalerie, nalez-

nete na stránkách lelekovských hasičů www.hasici-lelekovice.cz.  
Na tomto místě bych rád poděkoval všem sponzorům, kteří se finančně nebo 

prostřednictvím darů podíleli na zajištění akce pro děti.  Závěrem mi dovolte, 

abych poděkoval jak kolegům ze Sdruţení Sboru dobrovolných hasičů za podpo-

ru, tak všem členům výjezdové jednotky za obětavou a mnohdy nelehkou práci, 
kterou společnými silami vykonáváme.  

 

Pavel Krejčí velitel JSDH 

Ve čtvrtek 30. června 2011 v pozdních večerních hodinách ukončí řádný 
provoz analogový dokrývač ČT1 Lelekovice (36. kanál). Jeho vysílání bude 

od 23. týdne označené piktogramem (symbol v podobě čtyř čtverečků v pravém 

spodním rohu obrazovky), vedle něhoţ se bude průběţně objevovat také texto-

vá lišta s bliţšími informacemi. Podle těchto grafických prvků vetnutých přímo 
do obrazu diváci snadno poznají, ţe přijímají signál z vysílače, jehoţ vypnutí se 

blíţí. 

Pokrytí digitálním zemským vysíláním České televize – multiplexem veřejné 
sluţby se všemi čtyřmi programy ČT – v územní oblasti Brno, kam Vaše obec 

patří, zajišťují vysílače velkého výkonu Brno – Hády, Brno-město – Barvičova, 

Brno – Kojál a Mikulov – Děvín (všechny shodně na 29. kanálu). Příjem pro-
gramů ČT v komplikovaných lokalitách umoţňuje satelitní digitální vysílání – 

kdekoliv v České republice je bezplatně k dispozici vysílání všech čtyř progra-

mů České televize z druţice Astra 3A a distribuce ČT HD z druţice Astra 3B 

(pozice 23,5° východně, platformy CS Link a SkyLink). Z druţice Astra 3A 
jsou dostupné i regionální mutace zpravodajských pořadů České televize 

pro severní a jiţní Moravu na ČT1. Více na stránkách internetového speciálu 

www.digict.cz v rubrikách Digitální satelitní vysílání DVB-S a Příjem regio-
nálního vysílání. 

Podrobnosti o nadcházejícím vypínání analogového zemského vysílání České 

televize jsou k dispozici v tiskové zprávě Vypínání analogového vysílání ČT: 
30. června 9 vysílačů a 174 dokrývačů. 

Další informace o digitalizaci České televize ve zpravodajství ČT, v teletextu 

ČT1 od strany 650, na www.digict.cz i v Diváckém centru ČT – horká linka 

digitalizace 261 13 74 74 (denně od 7:30 do 20:00 hodin). 

Kanalizace a ČOV 

 

Harmonogram prací na období  červenec - srpen / 2011 

 

V současné době se dokončuje pokládání stoky AK v ulici Příhon a AL v ulici 

Mackovec. Od prvního červencového týdne nás čeká realizace části stoky AE-1 
v ulici Skalka k sokolovně. Asi od druhého týdne budou zahájeny práce na sto-

ce AG od návsi do Zahumení a dále ulicí Koretina. Po dokončení řadu 

k sokolovně se tato pracovní skupina přesune na stoku AG-1 Zahumení – začne 
od konce směrem do obce a následně na stoku AG-2 v ulici U Vápenice. Dle 

informací pana stavbyvedoucího Bc. Karla Fialy (tel.774 455 005) by 

v červenci měly být zahájeny práce na realizaci odboček, a to v ulicích Za Za-

hradami a K Hluku. Je tedy jiţ aktuální schůzka občanů s projektanty, zástupci 
obce a realizátory stavby. Uskuteční se v pondělí 18.července 2011 v 18.00 

hodin na sokolovně.                                                                                         J.D. 

 

http://www.digict.cz/
http://www.ceskatelevize.cz/digict/digitalni-satelitni-vysilani-dvb-s/
http://www.ceskatelevize.cz/digict/prijem-regionalniho-vysilani/
http://www.ceskatelevize.cz/digict/prijem-regionalniho-vysilani/
http://www.ceskatelevize.cz/vse-o-ct/press/digitalizace/?id=5583
http://www.ceskatelevize.cz/vse-o-ct/press/digitalizace/?id=5583
http://www.ceskatelevize.cz/teletext/ct/?page=650&ver=
http://www.digict.cz/


Oddíl badmintonu 
 

Počátkem měsíce října roku 2010 začalo několik nadšenců provozovat bad-

mintonový sport. Vedoucí družstva Pavel Vrbacký oslovil doslova několik 

průkopníků tohoto sportu v Lelekovicích, ze kterých vzešel základ budoucího 
amatérského týmu. Byli to: Lenka Vrbacká, Jana Klusoňová, Margita Vrbacká, 

Tomáš Vrbacký, Vít Čarvaš, František Vrbacký, Jan Klusoň, Marek Šlapan-

ský a Jakub Vrbacký. 
 

Díky vstřícnosti Sokola Lelekovice, který poskytl volné hodiny v místní so-

kolovně, začalo družstvo pravidelně trénovat dvakrát týdně. Ke zdokonalení 
pohybu na kurtu a nácviku správných úderů byl pozván kvalifikovaný trenér 

z badmintonového oddílu Veselý Jehnice. 

Tréninkové úsilí vyvrcholilo, tuto zimní sezónu, sehráním několika přátel-

ských zápasů se Smartlife Řečkovice, Sokolem Čebín a Orel Řečkovice. Na 
podnět Zbyňka Leciána se vedoucí družstva Pavel Vrbacký rozhodl zorgani-

zovat amatérskou soutěž smíšených družstev. S pomocí lídrů ostatních týmů 

vznikla počátkem prosince Sokolská amatérská badmintonová liga smíšených 
družstev (SABL), za účasti Sokola Kuřim, Sokola Lomnička, Sokola Čebín, 

Sokola Lelekovice, Sokola Moravské Kninice a Sokola Česká. Hned vzápětí 

vznikly internetové stránky, které podrobně informovaly o veškerém dění v 
soutěži http://sabl.webnode.cz/. 

 

Počátkem měsíce listopadu se mimo to utkáváme se Sokolem Česká v tzv. 

„Vyzývacím poháru“, kdy těsně prohráváme 4:5 na zápasy. 
Od poloviny ledna do konce března jsem sehráli pět mistrovských utkání v již 

zmiňované SABL a to se střídavými výsledky. Po závěrečném kole jsme se 

umístili na 4. místě. Náladu jsme si vylepšili výhrou v odvetě v již zmiňova-
ném „Vyzývacím poháru“, kde jsme v posledním zápase letošní sezony vy-

hráli 6:3 a pohár na půl roku přivezli zpět do Lelekovic.  

Kromě zápasů družstva bych rád vyzdvihl několik úspěchů našich hráčů na 

turnajích v rámci tohoto regionu. Předně všeho 1. místo Tomáše a Pavla Vr-
backého v novoročním turnaji ve čtyřhře v Lelekovicích, dále pak 1. místo 

smíšeného páru Lenka a Pavel Vrbacký na turnaji „Čebínský plácal“ v Čebí-

ně. Za nimi nezaostaly i ostatní páry Jan Klusoň - Vít Čarvaš a Jana Klusoňo-
vá - Jan Klusoň pátými místy na těchto turnajích. 

        Na závěr bych chtěl všem hráčům poděkovat za příkladnou reprezentaci 

Sokola Lelekovice . 
 

Lelekovický fotbalový den – 18.6.2011 

A)    II. ročník memoriálu Miloše Kunzfelda - turnaj mladších přípravek 

V rámci Lelekovického fotbalového dne se v sobotu 18.6.2011 konal  fotba-
lový turnaj mladších přípravek (r.2003 a 2004). Náš nově se rodící tým si 

zkusil zahrát „opravdová“ fotbalová utkání – tedy v dresech, s rozhodčím a 

před plnými tribunami – prostě zážitek, který převýšil všechny dosavadní 
fotbalové krůčky. 

O náš turnaj byl nebývalý zájem, další týmy jsme museli, vzhledem 

k omezeným možnostem našeho oddílu, bohužel odmítnout. I to však svědčí 
o tom, že uspořádat v dnešní době podobný turnaj, není věc zcela běžná a 

vyžaduje si úsilí několika nadšenců, kterých se v mnoha oddílech nedostává. 

Na turnaji jsme se nebojácně postavili týmům Řečkovic, Medlánek, Kuřimi a 

Blanska. O to víc těší náš celkový předvedený výkon a nakonec i výsledky. 
Na vítěze turnaje čekaly ceny v podobě pohárů, medailí a k tomu plno slad-

kostí. 

Sestavu družstva AC Lelekovice tvořilo 15 hráčů. Oproti většině oddílů jsme 
měli výrazně mladší tým složený i s hráčů ročníků 2005 a 2006. 

 

Naše odehraná utkání                      Konečné pořadí: 
Lelekovice – Řečkovice   0 : 2          1. Blansko                           

Lelekovice – Medlánky   1 : 2          2. Kuřim 

Lelekovice – Kuřim         1 : 2          3. Řečkovice 

Lelekovice – Blansko       0 : 2         4. Medlánky 
                                                            5. Lelekovice 

Shrnutí: 

Náš tým určitě 
ostudu neudělal. 

Ukázalo se však, 

co dělá s hráči ner-

vozita. Kluci umí 
hrát i líp, ale najed-

nou se prostě dívá 

moc lidí (rodiče, 
babičky, dědové), 

všichni křičí, radí, 

tleskají, k tomu 
všechny ty další 

věci kolem, no 

prostě udržet kon-

http://sabl.webnode.cz/


centraci na zápas bylo o moc těžší než na tréninku. Všichni kluci však bojovali a 
soupeřům nedali nic zadarmo. V žádném zápase se nehrálo na jednu (naši) bran-

ku, jak to v této kategorii bývá častým obrázkem. Povedlo se nám vstřelit dvě 

branky, vypracovali jsme si i celkem hodně gólových příležitostí – prostě převlá-

dají pozitivní dojmy z turnaje. Za svůj výkon si  zaslouží pochvalu celý tým. 

Děkujeme zúčastněným týmům  za účast a předvedené fair-play výkony. To, 

že se turnaj mohl konat, je dílem pár nadšenců z Lelekovic, kteří nesou od-

kaz Miloše Kunzfelda dál.   

 
B)   Poslední soutěžní  zápas dorosteneckého družstva  

AC Lelekovice - SK Řečkovice  0:5 (0:1) 
Končící družstvo dorostu se rozloučilo nejen s letošní sezonou vysokou prohrou s 
tím téměř nejtěžším soupeřem - Řečkovicemi.  

Poděkování za celý rok patří všem našim borcům, kteří i přes veškeré překážky na 

fotbal nezanevřeli, chodili i s vidinou malého počtu hráčů, i s vidinou debaklů na 
každý zápas a se ctí repre-

zentovali náš oddíl. Škoda, 

že v naší obci není více 

mladých mužů, kteří chtějí 
sportovat – hrát fotbal. 

Místní dorostenci ač mají 

krásné travnaté hřiště přímo 
u nosu, dávají bohužel 

přednost jiným aktivitám. 

Letošní tým dorostu táhli 

především kluci z Kuřimi a 
Brna.  
C)   Zápas OLD BOYS - 

Sever proti Jihu  

Sportovní část Lelekovického fotbalového dne uzavřel "Špíl špílů" !!! Tradiční 
utkání Severu proti Jihu. Tedy zápas lelekovických oldboys - bývalých fotbalistů 

a fanoušků. Dědina pomyslně rozdělena na sever a jih se střetla v nelítostném boji 

pupek na pupek. Slovy největšího fanóška: „ Pro některé byla hokna už jen se 

zvohnót, aby si zavázali tkaničky, ale na 3 potopení to zvládli skoro všichni“. 
Velmi povedené, fotbalově kvalitní a napínavé utkání skončilo spravedlivou remí-

zou 3:3.  

Suma sumárum, paráda... poděkovalo se divákům, zatleskalo se a tradiční tučňák 
v podání pupkatých taťků byl více než vydařený.  "Vono to totiž po té vaně valí !" 
 

D)    Večerní kulturní program a ohňostroj 

Večerní program ve znamení deště proběhl v "mokré variantě". V kabině se z vi-

nylových desek za vydatného křepčení pamětníků a jejich ratolestí přes aparaturu 

"Gramoparťáků" hrnul jeden nestárnoucí song za druhým. Venku pod stany se 
točilo, jedlo, pilo, klábosilo…prostě prima večer všech přátel lelekovického AC. 

I přes nepřízeň počasí tu byla slušná účast zvýšená navíc po desáté hodině o oh-

ňostrojové zvědavce. Pár slušných ran, záblesků, jéééé a zatleskání bylo jis-

tě slyšet i na druhém konci naší vésky a mnohé možná tradičně poškádlilo. Jen ať 
vědí, že dědina žije také fotbalem.  A že ji fotbal dělá dobré jméno, snad není 

pochyb. 

Poděkování za celý den patří všem pořadatelům, sponzorům  a všem co při-

šli a nelitovali. A příští rok opět na viděnou ve sportovním areálu Miloše 

Kunzfelda na Poňavě !!! 
 

TJ Sokol Lelekovice 

Oddíly volejbalu  
Pod hlavičkou sokola hrají již asi 15 let dva amatérské oddíly volejbalu a nyní i 
oddíl, hrající městský přebor mužů. Za tuto celkem dlouhou řádku let se 

v oddílech vystřídalo několik desítek členů sokola, ale i ostatních obyvatel Lele-

kovic, Brna, Kuřimi či Vranova a České. V současné době vedou amatérské oddí-
ly Katka Klimešová a Zbyněk Lecián a registrovaný oddíl vede Petr Šimek. 

Členové oddílů se scházejí pravidelně jednou týdně na trénincích v sokolovně. 

Mimo to organizují několik amatérských turnajů např. „Velké říjnové sportovní 

radovánky“ (VŘSR), „O vánočního kapra“ a „O velikonoční vejce“. Těchto akcí 
se zúčastňuje pravidelně zhruba 10 amatérských volejbalových družstev nejen  

z Lelekovic, ale i  Vranova, Blanska, Adamova, Řečkovic, Komína a dalších čás-

tí Brna. Turnaje jsou velmi oblíbené a na účastníky čekají kromě malého občer-
stvení i drobné ceny za umístění nejlepších družstev.  

Mimo to se letos v období od 8.1. do 9.4.2011 odehrál již 9. ročník „Lelekovické 

volejbalové ligy“. Celkem se odehrálo 51 zápasů. Složení družstev bylo podobné 
jako u ostatních amatérských turnajů pořádaných naší TJ Sokol Lelekovice. Naše 

družstva si vedla velice dobře a celkovým 3 a 6 místem skvěle reprezentovali náš 

Sokol Lelekovice, za což jim patří velký dík. Dále náš volejbalový tým 

"LELKY" ( Eva Houzarová, Eva Nedomová, Martin Pesler,Ivan Kyselý, Vojta 
Škorpík, Petr Jícha, Dan Bárta a Kateřina Klimešová) se domluvil před 3 roky, že 

zkusíme hrát oblíbenou mixovou amatérskou volejbalovou ligu - AVL, která má 

již dnes asi 100 týmů na jižní Moravě v pěti úrovních. Začali jsme ve čtvrté lize a 
postoupili po první sezoně do třetí a tam hrajeme druhý rok. Letos na začátku 

sezony to vypadalo, že snad budeme sestupovat, ale ...nakonec z 20 týmů jsme k 

naší velké radosti a skoro překvapení skončili sedmí. Když si uvážíme náš věko-

vý průměr, tak jsme, myslím, naše Lelekovice reprezentovali bezvadně, 
s maximálním nasazením a každý z našich soupeřů ví, že v Lelekovicích se fakt 

hraje dobrý volejbal!!!Více informací najdete na www.sokollelekovice.wz.cz   

 

 

http://www.sokollelekovice.wz.cz
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Oddíl badmintonu 
 

Počátkem měsíce října roku 2010 začalo několik nadšenců provozovat bad-

mintonový sport. Vedoucí družstva Pavel Vrbacký oslovil doslova několik 

průkopníků tohoto sportu v Lelekovicích, ze kterých vzešel základ budoucího 
amatérského týmu. Byli to: Lenka Vrbacká, Jana Klusoňová, Margita Vrbacká, 

Tomáš Vrbacký, Vít Čarvaš, František Vrbacký, Jan Klusoň, Marek Šlapan-

ský a Jakub Vrbacký. 
 

Díky vstřícnosti Sokola Lelekovice, který poskytl volné hodiny v místní so-

kolovně, začalo družstvo pravidelně trénovat dvakrát týdně. Ke zdokonalení 
pohybu na kurtu a nácviku správných úderů byl pozván kvalifikovaný trenér 

z badmintonového oddílu Veselý Jehnice. 

Tréninkové úsilí vyvrcholilo, tuto zimní sezónu, sehráním několika přátel-

ských zápasů se Smartlife Řečkovice, Sokolem Čebín a Orel Řečkovice. Na 
podnět Zbyňka Leciána se vedoucí družstva Pavel Vrbacký rozhodl zorgani-

zovat amatérskou soutěž smíšených družstev. S pomocí lídrů ostatních týmů 

vznikla počátkem prosince Sokolská amatérská badmintonová liga smíšených 
družstev (SABL), za účasti Sokola Kuřim, Sokola Lomnička, Sokola Čebín, 

Sokola Lelekovice, Sokola Moravské Kninice a Sokola Česká. Hned vzápětí 

vznikly internetové stránky, které podrobně informovaly o veškerém dění v 
soutěži http://sabl.webnode.cz/. 

 

Počátkem měsíce listopadu se mimo to utkáváme se Sokolem Česká v tzv. 

„Vyzývacím poháru“, kdy těsně prohráváme 4:5 na zápasy. 
Od poloviny ledna do konce března jsem sehráli pět mistrovských utkání v již 

zmiňované SABL a to se střídavými výsledky. Po závěrečném kole jsme se 

umístili na 4. místě. Náladu jsme si vylepšili výhrou v odvetě v již zmiňova-
ném „Vyzývacím poháru“, kde jsme v posledním zápase letošní sezony vy-

hráli 6:3 a pohár na půl roku přivezli zpět do Lelekovic.  

Kromě zápasů družstva bych rád vyzdvihl několik úspěchů našich hráčů na 

turnajích v rámci tohoto regionu. Předně všeho 1. místo Tomáše a Pavla Vr-
backého v novoročním turnaji ve čtyřhře v Lelekovicích, dále pak 1. místo 

smíšeného páru Lenka a Pavel Vrbacký na turnaji „Čebínský plácal“ v Čebí-

ně. Za nimi nezaostaly i ostatní páry Jan Klusoň - Vít Čarvaš a Jana Klusoňo-
vá - Jan Klusoň pátými místy na těchto turnajích. 

        Na závěr bych chtěl všem hráčům poděkovat za příkladnou reprezentaci 

Sokola Lelekovice . 
 

Lelekovický fotbalový den – 18.6.2011 

A)    II. ročník memoriálu Miloše Kunzfelda - turnaj mladších přípravek 

V rámci Lelekovického fotbalového dne se v sobotu 18.6.2011 konal  fotba-
lový turnaj mladších přípravek (r.2003 a 2004). Náš nově se rodící tým si 

zkusil zahrát „opravdová“ fotbalová utkání – tedy v dresech, s rozhodčím a 

před plnými tribunami – prostě zážitek, který převýšil všechny dosavadní 
fotbalové krůčky. 

O náš turnaj byl nebývalý zájem, další týmy jsme museli, vzhledem 

k omezeným možnostem našeho oddílu, bohužel odmítnout. I to však svědčí 
o tom, že uspořádat v dnešní době podobný turnaj, není věc zcela běžná a 

vyžaduje si úsilí několika nadšenců, kterých se v mnoha oddílech nedostává. 

Na turnaji jsme se nebojácně postavili týmům Řečkovic, Medlánek, Kuřimi a 

Blanska. O to víc těší náš celkový předvedený výkon a nakonec i výsledky. 
Na vítěze turnaje čekaly ceny v podobě pohárů, medailí a k tomu plno slad-

kostí. 

Sestavu družstva AC Lelekovice tvořilo 15 hráčů. Oproti většině oddílů jsme 
měli výrazně mladší tým složený i s hráčů ročníků 2005 a 2006. 

 

Naše odehraná utkání                      Konečné pořadí: 
Lelekovice – Řečkovice   0 : 2          1. Blansko                           

Lelekovice – Medlánky   1 : 2          2. Kuřim 

Lelekovice – Kuřim         1 : 2          3. Řečkovice 

Lelekovice – Blansko       0 : 2         4. Medlánky 
                                                            5. Lelekovice 

Shrnutí: 

Náš tým určitě 
ostudu neudělal. 

Ukázalo se však, 

co dělá s hráči ner-

vozita. Kluci umí 
hrát i líp, ale najed-

nou se prostě dívá 

moc lidí (rodiče, 
babičky, dědové), 

všichni křičí, radí, 

tleskají, k tomu 
všechny ty další 

věci kolem, no 

prostě udržet kon-

http://sabl.webnode.cz/


          Poděkování 
Jak ten čas letí, dětí uţ nám jdou do školy. Ve školce strávily čtyři roky! 

Začátky v mladším oddělení nebyly zrovna lehké, trpělivost a spolupráce 

učitelek připravila děti na následující léta. Ve starším oddělení velice oceňu-

jeme předškolní přípravu, která zaujala snad většinu dětí. Váţené paní uči-

telky! Za trpělivost, nácvik, tanečky, hry, čtení a komunikaci s dětmi, které 
trávily většinu času pod vaším vedením, děkujeme! Maminky předškoláků 

Děkujeme lelekovickým hasičům za příjemné proţití sobotního odpoledne 

plného her, soutěţí a překvapení. Přejeme hodně elánu do jejich náročné 
práce.                               Vychovatelky a děti z Dětského domova Vranov 

Dne 29.5.2011 proběhl na našem náměstí Bleší trh.Prodejem „nepotřebných 

věcí“ jsme vydělali 5.350 Kč,- jimiţ opět podpoříme rekonstrukci historicky 

cenných varhan v místním kostelíku.K ţivému obchodnímu ruchu hrála pře-
krásně cimbálová muzika Kvapilka. Proţili jsme několik pěkných hodin 

lidské sounáleţitosti.                             Děkuji všem A.P. 

Zpráva o činnosti JSDH obce Lelekovice za první pololetí roku 2011 

  
Váţení spoluobčané,  

dovolte, abych vás na tomto místě seznámil s vlastní činností jednotky poţární 
ochrany. V průběhu prvního pololetí roku 2011 jsme zasahovali u šesti poţárů. 

Dva poţáry byly likvidovány v obci Česká, jeden v obci Vranov a tři zásahy pro-

běhly v obci Lelekovice. Všechny zásahy byly hasiči provedeny na profesionální 
úrovni a v nadstandardních časových limitech, ale ani přes tyto skutečnosti se 

nepodařilo zabránit tragické události poţáru rodinného domku v Lelekovicích. 

Jako kaţdý rok byli lelekovští hasiči povoláni k zajištění poţárního dozoru a 

bezpečnosti návštěvníků Technického muzea Brno při příleţitosti brněnské mu-
zejní noci. Z další činnosti naší jednotky nesmíme opomenout pomoc při zorga-

nizování jiţ druhého ročníku dětského dne s názvem "Hasiči nejen dětem" a ve-

černí hasičské zábavy. Z loňského dětského dne se začalo postupně vytvářet sou-
těţní druţstvo "mladých" a nadějných hasičů, které se jiţ několikrát zúčastnilo 

závodů v poţárním sportu. Podrobnosti o dětském dnu, včetně fotogalerie, nalez-

nete na stránkách lelekovských hasičů www.hasici-lelekovice.cz.  
Na tomto místě bych rád poděkoval všem sponzorům, kteří se finančně nebo 

prostřednictvím darů podíleli na zajištění akce pro děti.  Závěrem mi dovolte, 

abych poděkoval jak kolegům ze Sdruţení Sboru dobrovolných hasičů za podpo-

ru, tak všem členům výjezdové jednotky za obětavou a mnohdy nelehkou práci, 
kterou společnými silami vykonáváme.  

 

Pavel Krejčí velitel JSDH 

Ve čtvrtek 30. června 2011 v pozdních večerních hodinách ukončí řádný 
provoz analogový dokrývač ČT1 Lelekovice (36. kanál). Jeho vysílání bude 

od 23. týdne označené piktogramem (symbol v podobě čtyř čtverečků v pravém 

spodním rohu obrazovky), vedle něhoţ se bude průběţně objevovat také texto-

vá lišta s bliţšími informacemi. Podle těchto grafických prvků vetnutých přímo 
do obrazu diváci snadno poznají, ţe přijímají signál z vysílače, jehoţ vypnutí se 

blíţí. 

Pokrytí digitálním zemským vysíláním České televize – multiplexem veřejné 
sluţby se všemi čtyřmi programy ČT – v územní oblasti Brno, kam Vaše obec 

patří, zajišťují vysílače velkého výkonu Brno – Hády, Brno-město – Barvičova, 

Brno – Kojál a Mikulov – Děvín (všechny shodně na 29. kanálu). Příjem pro-
gramů ČT v komplikovaných lokalitách umoţňuje satelitní digitální vysílání – 

kdekoliv v České republice je bezplatně k dispozici vysílání všech čtyř progra-

mů České televize z druţice Astra 3A a distribuce ČT HD z druţice Astra 3B 

(pozice 23,5° východně, platformy CS Link a SkyLink). Z druţice Astra 3A 
jsou dostupné i regionální mutace zpravodajských pořadů České televize 

pro severní a jiţní Moravu na ČT1. Více na stránkách internetového speciálu 

www.digict.cz v rubrikách Digitální satelitní vysílání DVB-S a Příjem regio-
nálního vysílání. 

Podrobnosti o nadcházejícím vypínání analogového zemského vysílání České 

televize jsou k dispozici v tiskové zprávě Vypínání analogového vysílání ČT: 
30. června 9 vysílačů a 174 dokrývačů. 

Další informace o digitalizaci České televize ve zpravodajství ČT, v teletextu 

ČT1 od strany 650, na www.digict.cz i v Diváckém centru ČT – horká linka 

digitalizace 261 13 74 74 (denně od 7:30 do 20:00 hodin). 

Kanalizace a ČOV 

 

Harmonogram prací na období  červenec - srpen / 2011 

 

V současné době se dokončuje pokládání stoky AK v ulici Příhon a AL v ulici 

Mackovec. Od prvního červencového týdne nás čeká realizace části stoky AE-1 
v ulici Skalka k sokolovně. Asi od druhého týdne budou zahájeny práce na sto-

ce AG od návsi do Zahumení a dále ulicí Koretina. Po dokončení řadu 

k sokolovně se tato pracovní skupina přesune na stoku AG-1 Zahumení – začne 
od konce směrem do obce a následně na stoku AG-2 v ulici U Vápenice. Dle 

informací pana stavbyvedoucího Bc. Karla Fialy (tel.774 455 005) by 

v červenci měly být zahájeny práce na realizaci odboček, a to v ulicích Za Za-

hradami a K Hluku. Je tedy jiţ aktuální schůzka občanů s projektanty, zástupci 
obce a realizátory stavby. Uskuteční se v pondělí 18.července 2011 v 18.00 

hodin na sokolovně.                                                                                         J.D. 

 

http://www.digict.cz/
http://www.ceskatelevize.cz/digict/digitalni-satelitni-vysilani-dvb-s/
http://www.ceskatelevize.cz/digict/prijem-regionalniho-vysilani/
http://www.ceskatelevize.cz/digict/prijem-regionalniho-vysilani/
http://www.ceskatelevize.cz/vse-o-ct/press/digitalizace/?id=5583
http://www.ceskatelevize.cz/vse-o-ct/press/digitalizace/?id=5583
http://www.ceskatelevize.cz/teletext/ct/?page=650&ver=
http://www.digict.cz/


Krajský úřad Jihomoravského kraje zve občany na akci pořádanou  Městskou 
policií Brno. Akce bude zaměřena na získávání dobrovolníků z řad absolven-

tů projektu SENIOR AKADEMIE, jedná se zde o aktivní seniory, kteří chtějí 

pracovat jako dobrovolníci. Pokud by měli občané ve Vaší obci zájem o prá-

ci dobrovolníků (doprovod k lékaři apod.), mají zde moţnost domluvit si pří-
padnou spolupráci. 

Stručné informace: 

•Akce proběhne dne 2. 9. 2011 v areálu Sportovního klubu policie   
(KOMETA), vedle koupaliště Riviéra. 

•Branně vzdělávací seminář je absolventským studijním programem a je sou-

částí projektu SENIOR AKADEMIE. 
•Pozváni na něj budou všichni absolventi pěti ročníků akademie, coţ obnáší 

téměř 600 osob. 

•Odhadujeme, ţe pozvání příjme cca 200 aţ 300 aktivních seniorů. 

•Branně vzdělávací seminář bude tematicky orientován na získání absolventů 
studijních programů k dobrovolnické činnosti v neziskových organizacích, 

domovech pro seniory, léčebnách pro dlouhodobě nemocné, hospicích  a dal-

ších sociálních nebo humanitárních sluţbách. 
•Součástí branně vzdělávacího semináře bude i prezentace projektu 

„Územář“, kde budou absolventům představeni stráţníci s územní odpověd-

ností, kteří vykonávají sluţbu v okrsku, kde absolventi ţijí – počítáme s vý-
měnou zkušeností a dohodnutí si vzájemné pomoci při řešení problémů v da-

ném okrsku (ulici). 

•Na místě bude funkční polní kuchyně z depozitáře Technického muzea a pro 

všechny účastníky semináře bude připravený „Stráţníkův guláš“. 
•Prezentace jednotlivých subjektů bude formou informačních stánků na volné 

ploše (postačí stolky s obsluhou a informačními materiály). Očekáváme pre-

zentaci činnosti ale zejména moţnosti uplatnění dobrovolníků z řad aktivních 
seniorů. 

•Pokusíme se zajistit i ukázky z činnosti sdruţení při výcviku slepeckých  

nebo asistenčních psů a další podobné prezentace. 

Pro bliţší informace se obracejte přímo na organizátora pana Luboslava Fialu 
Odbor prevence 

Městská policie Brno 

Zelný trh č. 13 
Brno 602 00 

Tel: 548 210 035, 774 20 50 88 

E-mail: luboslav.fiala@mpb.cz 
www.mpb.cz 

Do Lelekovic také přijel 10. března štáb ČS televize. Na rozhledně natočil 
krátkou reportáţ o její výstavbě pro televizní noviny.  

     V předvečer 1.máje uspořádal Výbor ţen při MNV s TJ Sokol v sokolov-

ně májovou veselici, v rámci které byla i výstava módních výrobků našich 

ţen z kurzu šití. Součástí zábavy byl také kulturní program sestavený z ope-
retních árií, tanců a veselých scének, v němţ vystoupili členové divadelního 

souboru a ţákyně TJ Sokol. Rovněţ účinkovaly naše dvě hudby za řízení J. 

Fojtla a O. Mádera. Zdařilého večera se zúčastnilo na 400 občanů. Výnos byl 
věnován Sboru pro občanské záleţitosti. Následující den se sešlo na návsi 

přes 600 občanů včetně mládeţe, aby oslavili Svátek práce. V průvodě odešli 

s  dechové hudby J. Fojtla do Kuřimi, kde se konala vlastní oslava. Doplněk: 
Mnozí občané pravidelně se zúčastňující oslav Svátku práce měli již dříve 

výhrady k účasti na oslavě v Kuřimi. Proto v České využili k dopravě vlak a 

jiné prostředky a značná část se vrátila domů. Ostatní včetně školní mládeže 

s učiteli se  sešli v Kuřimi, kde byl organizován průvod k TOS Kuřim. Tam se 
také konala oslava. 

 V neděli 14.května předala TJ Sokol slavnostně veřejnosti rozhlednu 

na Babím lomě. Byla vybudována za podpory okolních podniků, ale hlavně 
velkou obětavostí brigádníků z řad místních občanů, členů TJ Sokol i občanů 

z okolních vesnic, kteří na její stavbě odpracovali přes 6000 hodin. Ale nej-

větší zásluhu má hlavní organizátor MUDr. Rudolf Albrecht, který na stavbě 
odpracoval přes 700 hodin. U slavnostního předání byli zástupci KV ČSTV, 

NV města Brna a ONV Brno-venkov. Ve svých projevech poděkovali 

všem,kteří se na její stavbě podíleli. Po slavnostním otevření rozhledny se 

oslava přenesla pod hřeben Babího lomu k Lavkám, kde pořadatelé vytvořili 
hezké prostředí pro mnoho účastníků. Nechybělo dobré občerstvení a k dobré 

pohodě přispěla i lelekovická dechová hudba. Kdo měl zájem mohl vyuţít 

také taneční parket poloţený členy TJ Sokol, coţ mnozí turisté vyuţili. Do-
datek: Letošní 50. výročí od předání rozhledny veřejnosti obec připomněla 

Dnem Ponávky, který byl zakončen na rozhledně, kde účastníci obdrželi 

„vrcholové pivo“ a také pamětní razítko Obecního úřadu. Rozhledna je nyní 

majetkem obce a OÚ ji velmi dobře udržuje. 
 Od jarního úklidu obce prováděného občany 19. března se hromada 

ţelezného šrotu dočkala odvozu do Sběrných surovin jejími pracovníky kon-

cem května. A to ještě aţ po kritickém článku v deníku Rovnost. Jinak halda 
šrotu umístěná na návsi vedle transformátoru „slouţila“ jako dekorace při 

všech květnových oslavách. JZD dokončilo a zprovoznilo vepřín. V porodně 

je umístěno 30 prasnic, 49 vepřů na výkrm, 60 selat a 1 plemeník. Kvůli chy-
bějícímu sacímu koši a 4 m trubek OSP Brno-venkov i přes urgence nedo-

končil zapojení vodovodu a tak druţstevníci musejí potřebnou vodu stále do-

váţet.            Chlup Zdeněk-kronikář 



AKTUÁLNÍ INFORMACE 
 

 Svoz PDO (čtrnáctidenní) - 8.7., 22.7., 5.8., 19.8., 2.9.2011 

 Předpokládaný termín veřejného jednání zastupitelstva obce je dne ……. 

 Praktický lékař MUDr. Pospíšil Lukáš oznamuje, ţe z důvodu dovolené 

dne 1.7. a 4.7.2011 neordinuje. Dne 7.7. a 8.7.2011 ordinuje pouze pro 

akutní stavy. Od 11.7. - 15.7.2011 - dovolená. Od 8.8. do 12.8.2011 - 

dovolená. V době dovolených budou zástupy upřesněny. 

 M ě s t s k ý   ú ř a d   K u ř i m  oznamuje, ţe v pondělí 4. 7. 2011 bude  
z důvodu dovolené uzavřen.Ve čtvrtek 7. 7. 2011 bude náhradní úřední den 

v době od 7:30 hod. – 15:00 hod., přestávka 11:30 hod. – 12:30 hod.. 

 Ekodvůr bude z důvodu čerpání dovolené uzavřen od 20.8 do 27.8.2011. 
 Sběr velkoobjemového odpadu (např. nábytek, matrace, koberce, lakova-

né desky a dřevo, autosedačky …. ) bude probíhat v sobotu 9.7.2011 v 

ekodvoře. Odběr ostatního odpadu bude omezen. 
 Ekodvůr sděluje občanům, ţe elektrospotřebiče (např. zářivky, monočlán-

ky, autobaterie ….) lze odevzdávat ve sběrném dvoře průběţně. Velkoob-

jemový odpad lze odevzdávat pouze v den vyhlášení sběru !! 

 Zubní lékařka MUDr. Růţičková oznamuje, ţe z důvodu dovolené neordi-
nuje od 21.7.– 5.8.2011. Zastupuje MUDr. Pětová, Poliklinika Kuřim,  v 

Po, Út, Čt, Pá vţdy v dopoledních hodinách, ve St ordinuje od 12.00 hod.. 

 

Z OBECNÍ KRONIKY 

 

Rok 1961: Začátek roku byl důvodem k ohlédnutí za prací Sboru pro občanské 

záleţitosti v minulém roce. Členové Sboru nezapomínali na významná jubilea 
našich občanů, ke kterým přicházeli s blahopřáním, připravovali vítání nových 

občánků do ţivota a starali se o slavnostní průběh všech obřadů souvisejících s 

činností matriky v rámci matričního obvodu. Jen sňatků bylo v naší obřadní síni 
uzavřeno 21, přivítáno bylo 15 narozených dětí. Program pro jednotlivé slavnostní 

události byl připravován ve spolupráci s národní školou a pionýrskou organizací. 

Zástupce Sboru měl také krátké smuteční projevy na 12 pohřbech místních obča-
nů, z toho 9 v brněnském krematoriu. Dopoledne 16.ledna došlo k nehodě traktoru 

JZD, kdyţ při vyváţení mrvy na Plástkách dostal smyk a převrátil se přes mez. 

Rychlou pomoc po havárii poskytli hasiči s autojeřábem a  sluţba, která odvezla 

zraněného traktoristu do brněnské nemocnice. 
 Kulturní večer k MDŢ uspořádala v březnu v sokolovně Osvětová beseda s 

Výborem ţen. Hudební pořad z díla Dvořáka, Čajkovského a Mozarta uvedli br-

něnští konzervatoristé, zpívala členka brněnské opery J. Chlubná. V  kulturním 
pořadu vystoupili také pionýři z národní školy a místní recitační a pěvecký sou-

bor.Poděkování ţenám za jejich obětavou práci vyslovil ředitel školy R. Sudický. 

V jarních měsících finišují práce na dokončení stavby rozhledny. Dokončují se 
omítky, zábradlí a nátěry ţelezných konstrukcí.  

 
 

 

 

 

Výběr akcí, kterých se zúčastnila naše škola 
 

15.4.2011 Den Země - sbírání odpadků 

19.4.2011 Fotbalový turnaj škol, okrsek - 3. místo 

 6.5.2011 Vybíjená, okrsek - 1. místo 
14.5.2011 Taneční soutěţ - 

Josefský klíč - 2. a 3. místo 

  3.5.2011 Výlet do Prahy V. 

třídy 
15.5.2011 Kamínek pro ško-

lu 

20.5.2011 Branný závod Ma-
ják - Kuřim - 1. a 2. místo 

13.5.2011 Škola v přírodě - 

80 cyklistů 
 

 

 

 
 

 
Ředitelka ZŠ Lelekovice 

oznamuje, ţe na dny 1. a 2. 

září 2011 vyhlašuje: 

 ŘEDITELSKÉ VOLNO.  
Školní rok v Lelekovicích 

bude zahájen v pondělí 

5.září  
 

 

 
 

 

 

Zastupitelé obce, zaměstnanci obecního úřadu, kolektiv ZŠ a MŠ se školní ku-
chyní přejí všem příjemné prožití dovolených, dětem krásné prázdniny plné 

nezapomenutelných zážitků a načerpání energie pro nový školní rok. 
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Zprávy našeho školního zpravodaje... 

Uzávěrka 13.6.2011 Příští číslo cca: 09/2011     Červenec - Srpen  2011 

Prázdniny začínají, škola však zahálet nebude. 
 

S koncem školního roku opustí lavice naší školy další ročník „páťáků“ a na jejich 

místa po prázdninách usednou noví žáci. Tentokrát jich však bude víc než 
v jiných letech.                                                                                                    

Hlavní funkcí školy je vzdělávat, ale neméně důležité je též poslání  společenské. 

Ve škole je největší možnost poznat své vrstevníky, něco s nimi prožít a vytvořit 
si silný a opravdový vztah k prostoru svého dětství. Pro většinu z nás tak vzniká 

pevná vazba, kterou si neseme v srdci po celý život a která nás zavazuje 

k citlivému a odpovědnému přístupu ke svému okolí.  Bez těchto silných vnitř-

ních vazeb obec ztrácí svůj původní význam  a stává se pouhým sídlištěm. Aby 
obec umožnila naplnění tohoto poslání,  přikročila k rozšíření školy o novou třídu.  

Ve stávající budově není už žádné rozšíření možné, je proto nutné realizovat roz-

šíření přístavbou pavilonu na zahradě. Byl vybrán návrh Ing. arch. Křivinky, který 

vidíte na náčrtu. 
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